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Błażej Papiernik

Radny Rady Miejskiej w Koszalinie

Prezydent 

Miasta Koszalina

Tomasz Sobieraj

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Chciałbym zwrócić Pana uwagę na istotny problem dotyczący braku koszy na 
śmieci pod wiaduktem, między ulicami Dąbrowskiego a Batalionów Chłopskich. Jest to 
miejsce często odwiedzane przez przechodniów oraz osoby korzystające z pobliskich 
ścieżek pieszo-rowerowych, jednakże brak dostępnych pojemników na odpadki 
powoduje, ze śmieci gromadzą się wokół tego obszaru.

Brak odpowiedniej infrastruktury do utylizacji odpadków może prowadzić do 
nieestetycznego wyglądu terenu nowo zrewitalizowanego terenu. Do niniejszej 
interpelacji załączam stosowne zdjęcia.

Zdając sobie sprawę z istotności utrzymania czystości w naszym mieście, 
zwracam się z prośbą o podjęcie interwencji w tej sprawie. Prosiłbym o umieszczenie 
przez służby miejskie odpowiedniej liczby koszy na śmieci pod wiaduktem przy ciągu 
pieszych, aby zapewnić mieszkańcom i odwiedzającym bezproblemowe usuwanie 
odpadków oraz utrzymanie tego obszaru w należytej czystości.

Biorąc pod uwagę potrzeby społeczności lokalnej oraz dbałość o estetykę i 
higienę naszego miasta, zwracam się z nadzieją na pozytywne rozpatrzenie tej 
interpelacji oraz podjęcie działań w najbliższym możliwym terminie.
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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Chciałbym zwrócić Pana uwagę na istotny problem dotyczący braku oświetlenia 
na osiedlu Tysiąclecia, na ul. Podgórnej. Mieszkańcy tego obszaru zgłosili mi swoje 
obawy dotyczące braku oświetlenia przy części tej ulicy do późnych godzin 
wieczornych. Aktualnie, światła uliczne w okolicy Szkoły Podstawowej nr 4 są zapalane 
dopiero około 21:30, co w znacznym stopniu ogranicza komfort i poczucie 
bezpieczeństwa mieszkańców.

Brak wystarczającego oświetlenia może stwarzać niebezpieczne sytuacje, 
zwłaszcza dla pieszych i osób poruszających się pojazdami po zmroku. Dodatkowo, 
niewystarczające oświetlenie może sprzyjać wzrostowi przestępczości poprzez 
stwarzanie warunków sprzyjających działalności nieuczciwych jednostek.

Zdając sobie sprawę z istotności tego zagadnienia dla mieszkańców osiedla 
Tysiąclecia, zwracam się z prośbą o podjęcie interwencji w tej sprawie. Prosiłbym o 
podjęcie przez służby miejskie działań w celu skrócenia czasu, w którym ulice są 
pozbawione oświetlenia, aby zapewnić bezpieczeństwo i komfort mieszkańcom. 
W obecnej sytuacji, optymalnym byłoby, gdyby światła zapalały się godzinę wcześniej 
- ok. 20:30.

Biorąc pod uwagę zgłoszenia mieszkańców oraz potrzebę zapewnienia 
bezpieczeństwa na terenie naszego miasta, zwracam się z nadzieją na pozytywne 
rozpatrzenie tej interpelacji oraz podjęcie działań naprawczych w najbliższym 
możliwym terminie.

z wyrazami szacunku

Radny Rady Miejskiej w Koszalinie

Błażej Papiernik - Radny Rady Miejskiej w Koszalinie
blazej.papiernik(a)gmail.com



Radny Rady Miejskiej w Koszalinie
Błażej Papiernik

Błażej Papiernik - Radny Rady Miejskiej w Koszalinie
blazej.papiernik@gmail.com

mailto:blazej.papiernik@gmail.com

